



TASS
2023

亞洲永續供應+循環經濟會展
Sustainable Taiwan Expo

November 22-24 | 高雄展覽館
Kaohsiung Exhibition Center

TASS2023亞洲永續供應+循環經濟會展

2023-11-22 ~ 2023-11-24



TASS
2023

亞洲永續供應+循環經濟會展
Sustainable Taiwan Expo

November 22-24 高雄展覽館

🎯「TASS2023亞洲永續供應+循環經濟會展」結合「專業展覽」、「產業論壇」與「商機媒合會」等三大活動主軸，讓全世界看見台灣在淨零、永續上做的努力和貢獻。我們持續耕耘分享技術趨勢、企業需求媒合，全面性的創造綠色未來，落實產業永續發展，今年更攜手「**氫淨城市博覽會**」同期舉行，共同創造了**史上最大的淨零轉型展覽會**！

🎯2022年共有10國110家參展商，超過350個展位規模、201則國內外媒體露出，聚集在精粹的三天展會，並成功吸引大批在淨零、永續努力的企業參訪本展、尋找商機。TASS2023設有**六大展區**，包括**資源循環、水資源、能源、污染防治、永續城市及機構與組織**等，為企業打造最有效率之產業合作平台、創造最大商機！

🎯「TASS2023亞洲永續供應循環經濟會展」**串聯上下游供應鏈、促進產業交流、創建商機媒合**，是協助企業在綠色工業革命佈局的重要關鍵，有效協助廠商整體碳管理時程，落實企業碳管理路徑。TASS2023邀請您一起面對氣候變遷的挑戰，共同「**邁向淨零之道**」。

📺立即回顧TASS 2022年精采內容！>> <https://tassasiaexpo.com/video/>

🎯The "TASS2023 Sustainable Taiwan Expo" combines three main elements: "professional exhibitions," "industry forums," and "business matchmaking meetings." These elements aim to showcase Taiwan's efforts and contributions in achieving net-zero and sustainability. We continue to cultivate the sharing of technological trends, matching corporate needs, and creating a comprehensive green future. This event promotes industrial sustainability. This year, it collaborates with the "Hydrogen and Clean Energies Expo" (氫淨城市博覽會) to create the largest-ever zero-emission transformation exhibition!

🎯In 2022, the event featured 110 exhibitors from 10 countries, with over 350 booths and extensive media coverage, bringing together companies dedicated to sustainability and net-zero efforts. TASS2023 is divided into six major exhibition areas, including Resource Circulation, Water, Energy, Pollution Prevention, Sustainable City, and Institutions, providing businesses with the most efficient platform for industrial cooperation and creating the most substantial opportunities!

🎯"TASS2023 Sustainable Taiwan Expo" connects the entire supply chain, promotes industry exchange, and creates business opportunities. It is a crucial key to helping companies position themselves in the green industrial revolution, effectively assisting companies in managing their carbon footprint and realizing their carbon management goals. TASS2023 invites you to face the challenges of climate change together and move "towards a net-zero path."

📺Check out the highlights of TASS 2022 now! >> <https://tassasiaexpo.com/video/>

🌐2023 亞洲永續供應+循環經濟會展 🌐

📅日期：2023/11/22~11/24

📍地點：高雄展覽館 (806高雄市前鎮區成功二路39號)

🕒時間：10:00~17:00

🌐網站：<https://tassasiaexpo.com/>